
Kva som kom fram av synspunkt i soknemøtet på Fedje – 

4.mai 2021 – vedk ny ordning for gudstenesta: 

 

• Positivt at den gamle klokkarbøna vert brukt i gudstenesta – med nokre språklege 

tilpasningar. 

• Vil ta tid å venja seg til det nye kyrieleddet. Den (ukrainske) varianten som vi oftast 

brukar no er veldig fin. Ønskjer at vi framleis skal kunna bruka denne av og til. 

• Naturleg at kunngjeringane kjem på slutten av gudstenesta. 

• Veldig fin symbolikk med å knela under nattverden. Må ha nokre gudstenester med 

knelenattverd. 

• Viktig å kjenna seg igjen i gudstenesta. 

• Ønskjer det skal vera litt lengre tid etter at klokkaren seier «lat oss vera stille for 

Gud» og til kyrkjeklokka faktisk begynner å ringja. 
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